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Abstracts of Thesis : 

 

  محافظة بابلمحافظة بابل--دراسة جيوفيزيائية هندسية لموقع مكب النفايات في قضاء الكفلدراسة جيوفيزيائية هندسية لموقع مكب النفايات في قضاء الكفل

 

هناك أسبؼة ٍساسات صاىضاىُة إننساسَة ىيَىجات اىضاىضىُة اىطىىُة واىقصة ػيً حذاً سىاء ٍسحث ضَن 

ٍحافظة اىحية, وسظ اىؼشاق, بىاسطة إسحخذاً ثلاخ حالات ٍن اىنشش هٍ)الإػحُادٌ, -ٍنطقة قضاء اىنفو

-Cross-hole, Downَسح اىضاىضىٍ ػبش الأباس ٍثو )اىَشمضٌ, اىَؼنىط(. بالإضافة إىً رىل. إسحخذً اى

hole and Up-hole ًاىحٍ نفزت فٍ ٍىقغ اىححشٌ. هزه اىطشقحُن ٍن اىَسح نفزت ىغشض اىحصىه ػي )

أػَاق وسَل طبقات اىحشبة ىَنطقة اىذساسة, أَضاً ٍؼاٍلات اىَشونة وٍسحىي اىَُاه اىجىفُة جٌ حسابها ىغشض 

 ء اىَنشأ اىهنذسٍ واىحٍ قذ جسحخذً ٍسحقبلاً ىغشض ٍششوع ٍنب اىنفاَات. ٍؼشفة طبُؼة اىحشبُة ىبنا

 

Four seismic refraction profiles for both compressional (P) and shear (S) waves have been 

surveyed within AlKifil District/Babylon Governorate, Middle of Iraq, by the use of three 

impacts; normal, center and reverse shootings. In addition, cross-hole, down-hole and up-

hole seismic refraction using couple boreholes were also conducted in the investigated site. 

These two techniques were done in order to delineate depths and thicknesses of the layers 

(soils), their dynamic elastic modulus and groundwater level underlying such establishment 

building may use for future landfill purposes 
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